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Abstract (en)
[origin: US4971493A] An anchoring device for a tension member of an earth- or rock anchor, where a support element transmitting the tensile force
is arranged between an anchoring element undisplaceably connected with the tension member and an anchor plate abuttable against a support
base, the support element includes a cylindrical hollow body surrounding the anchoring element, whose inner wall has in its lower region projections
protruding inward beyond its inner contour, against which the anchoring element abuts in a force-transmitting manner with partial regions of its cross-
sectional area. If a predetermined tensile force is exceeded, the support element and/or the anchoring element can plastically deform in the region
of their inter-engaging surfaces, so that a relative displacement occurs in axial direction. Distance or spacer pins are provided in a head plate placed
upon the tension member for visual indication of the relative displacement, which after contact with the surface of the hollow body exit upwards from
the head plate.

Abstract (de)
Bei der Verankerungsvorrichtung ist zwischen einem mit dem Zugglied (1') unverschiebbar verbundenen Verankerungselement (11) und einer gegen
ein Widerlager abstützbaren Ankerplatte (6) ein die Zugkraft übertragendes Stützelement (10) angeordnet. Das Stützelement (10) umfaßt einen
zylindrischen, das Verankerungselement umgebenden Hohlkörper (12), dessen Innenwand (16) in ihrem unteren Bereich über deren Innenkontur
nach innen hinausragende Vorsprünge (17) aufweist, gegen die sich das Verankerungselement (11) mit Teilbereichen seiner Querschnittsfläche
kraftübertragend abstützt. Bei Überschreitung der vorgegebenen Zugkraft können sich das Stützelement (10) und/oder das Verankerungselement
(11) im Bereich der miteinander in Eingriff befindlichen Flächen plastisch verformen, so daß eine Relativverschiebung in axialer Richtung auftritt. Zur
visuellen Anzeige dieser Relativverschiebung sind in einer auf das Zugglied aufgesetzten Kopfplatte (22) Distanzstifte (24, 25) vorgesehen, die nach
Anlage auf der Oberfläche (21) des Hohlkörpers (12) nach oben hin aus der Kopfplatte (22) austreten.
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